

数据挖掘

Hans Journal of Data Mining

Shu Ju Wa Jue

2024年7月14卷3期



ISSN: 2163-145X



9 772163 145003 03

<https://www.hanspub.org/journal/hjdm>

TABLE OF CONTENTS

目 录

基于多目标优化的列车车轮镟修策略研究

Research on Train Wheel Re-Profiling Strategy Based on Multi-Objective Optimization

牛泓博, 张旭, 陈秉智, 曾毅 135

K-Means 聚类算法中确定 k 值的改进方法

Improvement Methods for Determining the Value of k in the K-Means Clustering Algorithm

李自刚, 刘叶青, 赵致远, 吴佳雪, 周达, 秦玥..... 143

基于深度学习的游客餐饮评论情感分析

Emotional Analysis of Tourists' Catering Comments Based on Deep Learning

张可, 李志新, 卢佳琪, 韩菲 149

关联规则挖掘中几个兴趣度量的值域研究

Research on the Value Domains of Several Interest Measures in Association Rule Mining

万鑫, 李建军, 李裕梅 162

面向企业数据安全场景基于孤立森林算法的数据访问异常检测与告警收敛方法

Data Access Anomaly Detection and Alarm Aggregation Method Based on Isolation Forest Algorithm for Enterprise Data Security Scenarios

高玉涛, 张若愚, 赵旭栋, 田晓伟, 黄成祁, 姚雪茜, 李刚 172

基于可拓 TOPSIS 和集对分析的飞行程序评价模型

Flight Program Evaluation Model Based on Extension TOPSIS and Set Pair Analysis

冉祥来 179

关联规则分析中兴趣度量 Lift 与 Conviction 的关系探讨及教育数据验证

Exploration of the Relationship between Interest Measures Lift and Conviction in Association Rule Analysis and Education Data Validation

万鑫, 李梓如, 李裕梅 189